

聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。
May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting.
- 三、春令特會將由四月十四日(週五)至四月十六日(主日)在聖迦谷西區會所舉行，盼望弟兄姊妹都能一同前往參加。 Spring Retreat will be held from April 14 (Friday) to April 16 (Sunday) at San Gabriel church. All are welcome to attend.

聚會之內容如下：

1. 週五晚間 - 信息：穿上華美的大祭司約書亞
Friday Night Message - Priesthood
(6:30PM 晚餐 Dinner; 7:30PM 聚會 Meeting)
2. 週六上午 - 信息：以弗所書
(9:30AM 聚會 Meeting; 12:00PM 午餐 Lunch)
3. 週六下午 - 福音影片：耶穌傳
Saturday Afternoon - Gospel Movie
(2:00PM - 4:00PM)
4. 週六晚間 - 福音聚會：對流浪者之愛
Saturday Night Gospel Meeting
(6:00PM 晚餐 Dinner; 7:00PM 聚會 Meeting)
5. 主日上午 - 信息：神以為印的省長所羅巴伯
Sunday Morning Message - Kingship
(10:00AM 擘餅 Breaking of Bread; 11:00AM 信息)

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

- 10:00a.m. 擘餅聚會
福音班
10:45a.m. 信息聚會
兒童主日學

Sunday Worship

- Breaking of Bread
Gospel Class
Message Meeting
Sunday School

週二禱告聚會

- 7:30p.m. 敬拜及代禱

Tuesday Prayer Meeting

- Worship and Pray

週五讀經聚會

- 7:30p.m. 聚會

Friday Bible Study Meeting

- Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 979-4261
Website: www.east.casgv.org

尼 Ne 2:17

來罷、我們重建耶路撒冷的城牆、免得再受凌辱。

**Come, let us rebuild the wall of Jerusalem,
and we will no longer be in disgrace."**

二〇〇六年四月九日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會：

沈保羅，冷晶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：冷晶(264)

翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲

報告：沈保羅

主題：但以理的代禱

讀經：但九 1-22；耶二十九 10-14

但 9:1 瑪代族、亞哈隨魯的兒子大利烏、立為迦勒底國的王元年、

但 9:2 就是他在位第一年、我但以理從書上得知耶和華的話臨到先知耶利米、論耶路撒冷荒涼的年數、七十年為滿。

但 9:3 我便禁食、披麻蒙灰、定意向主 神祈禱懇求。

但 9:4 我向耶和華我的 神祈禱、認罪、說、主阿、大而可畏的 神、向愛主守主誠命的人、守約施慈愛。

但 9:17 我們的 神阿、現在你垂聽僕人的祈禱懇求、為自己使臉光照你荒涼的聖所。

但 9:18 我的 神阿、求你側耳而聽、睜眼而看、眷顧我們荒涼之地、和稱為你名下的城。我們在你面前懇求、原不是因自己的義、乃因你的大憐憫。

但 9:19 求主垂聽、求主赦免、求主應允而行、為你自己不要遲延、我的 神阿、因這城和這民、都是稱為你名下的。

但 9:21 我正禱告的時候、先前在異象中所見的那位加百列、奉命迅速飛來、約在獻晚祭的時候、接手在我身上。

耶 29:10 耶和華如此說、為巴比倫所定的七十年滿了以後、我要眷顧你們、向你們成就我的恩言、使你們仍回此地。

一、謹記神的話語-七十年被擄

二、深切的認罪並求赦免

三、認識神的性情-公義可畏又慈愛憐憫

四、以神為中心確切代求

April 9, 2006

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Jing Leng
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Jing Leng

Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang

Announcer: Paul Shen

Sermon: THE INTERCESSION OF DANIEL

Scriptures: Dan 9:1-22; Jer 29:10-14

Dan 9:1 In the first year of Darius son of Xerxes (a Mede by descent), who was made ruler over the Babylonian kingdom—2 in the first year of his reign, I, Daniel, understood from the Scriptures, according to the word of the LORD given to Jeremiah the prophet, that the desolation of Jerusalem would last seventy years.³ So I turned to the Lord God and pleaded with him in prayer and petition, in fasting, and in sackcloth and ashes. 4 I prayed to the LORD my God and confessed: "O Lord, the great and awesome God, who keeps his covenant of love with all who love him and obey his commands,

Dan 9:17 "Now, our God, hear the prayers and petitions of your servant. For your sake, O Lord, look with favor on your desolate sanctuary. 18 Give ear, O God, and hear; open your eyes and see the desolation of the city that bears your Name. We do not make requests of you because we are righteous, but because of your great mercy. 19 O Lord, listen! O Lord, forgive! O Lord, hear and act! For your sake, O my God, do not delay, because your city and your people bear your Name." ""

Dan 9:21 while I was still in prayer, Gabriel, the man I had seen in the earlier vision, came to me in swift flight about the time of the evening sacrifice.

Jer 29:10 This is what the LORD says: "When seventy years are completed for Babylon, I will come to you and fulfill my gracious promise to bring you back to this place.